

TAZI KANYONU Zipline GÜVENLİK KURALLARI VE KULLANIM SÖZLEŞMESİ

Tarih / Дата / Date:

NO	İsim Soyisim Имя и фамилия Name Surname	Doğum Tarihi Год рождения Date of Birth	İmza Подпись Signature
1			
2			
3			
4			
5			
6			
7			
8			
9			
10			
11			
12			
13			
14			
15			
16			
17			
18			
19			
20			

Zipline yoğun fiziksnel aktiviteli sporlar olduğundan dolayı, spor yapması ve fiziksnel efor sarf etmesi sakıncalı olduğu belirlenen kişilerce yapılması uygun değildir. Bu tura katılmakta engeli olan kişilerin durumlarını programın yetkililerinden gizlemeleri veya bu konuda yetkilileri bilgilendirmemeleri durumunda doğan tüm sorumluluk kullanıcıya ait olacak ve program işletmesinin hiçbir sorumluluğu bulunmayacaktır.

1. Zipline aktivitesine 7 yaşından küçükler katılamaz. Ayrıca Zipline aktivitesine 130 cm.'den kısa ve 200 cm'den uzun kişiler katılamaz.
2. 18 yaşından küçükler, velisinin veya ilgili bir yetişkinin izni, sorumluluğu ve gözetimiyle kullanabilir.
3. Teknik ekibimizin güvenlik eğitimime ve bilgilendirme toplantısına katılım zorunludur.
4. Hava şartlarına bağlı olarak güvenlik ekibimiz kullanımını kısıtlayabilir, iptal edebilir.
5. Uzun saçlı kullanıcıların saçlarını bağlamaları ve aktivite sonlanıncaya dek açmamaları gerekmektedir. Başörtülülerin ise fazla kısımları sarkık olmamalıdır.
6. Kullanıcı sağlık durumunun elverişliliğini ve yapılan aktivite neticesinde bünyesinde meydana gelebilecek olası reaksiyonları öngörerek kullanım öncesi görevlilere bildirmelidir. Aksi halde meydana gelebilecek sorunlardan şirketin sorumluluğu bulunmamaktadır.
7. Cep telefonu, saat ve çüzdan gibi kişisel eşyalara ek olarak; kolye, bileklik ve taşlı yüzüklerin de çıkarılması gerekmektedir.
8. Alkollü iken ya da uyuşturucu madde etkisinde iken aktiviteleri kullanmak kesinlikle yasaktır. Böyle bir kullanımın varlığının tespit edilmesi durumunda, ilgili kullanıcının kullanımı sona erdirilir ve ücret iadesi de yapılmaz.
9. Vücuda geçirilecek emniyet kemeri temas ettiği yüzeylerde ameliyat, dikiş ve açık yara olmaması gerekmektedir.
10. Fiziksnel veya zihinsel engelli kullanıcıların aktivitelere katılması güvenlik ekibimizin onayına bağlıdır. Bu onay alınmadan aktivitelere katılmak yasaktır. Kullanıcılar engellerini belirtmekle yükümlüdür.
11. Görevlilerin birden fazla uyarısına rağmen ihmallerin sürmesi durumunda kullanıcının kullanım hakkı sora erdirilebilir ve ödenmiş ücret iade edilmez.
12. Aktivite boyunca çit, halat ve sair suretle engellenmiş alanlara fotoğraf çekme ve diğer kullanıcılar izleme başta olmak üzere herhangi bir şekilde girilmesi yasaktır. Ayrıca seyir alanı olarak ziyaret edilen yerlerde uçurum, ırmak kenarı ve benzeri düşme tehlikesi bulunan yerlere 3 (üç) metreden fazla yaklaşılması yasaktır.
13. Hamileler veya hamilelik ihtimali bulunan kişilerin aktiviteleri katılması yasaktır.
14. Kemer bağlandıktan sonra tütün ve tütün mamulleri içmek, aktivite esnasında cep telefonu kullanmak yasaktır.
15. Kullanıcıların yukarıda yer alan düzenlemelere aykırı davranışları durumunda doğrudan ve/veya dolaylı zararları kendi sorumluluğunda olacaktır.

Bu kullanım sözleşmesi (15 MADDELİK) 18 yaşından büyükler tarafından imzalanacaktır. 18 yaşından küçüklerin isimleri listede yer alacak olup, imza kısmı velisi veya ilgilisi olduğu yetişkin tarafından imzalanacaktır.

ПРАВИЛА БЕЗОПАСНОСТИ И СОГЛАШЕНИЕ ПО ИСПОЛЬЗОВАНИЮ ЗИПЛАЙН КАНЬОНА ТАЗЫ

По причине того, что зиплайн являются видами спорта с интенсивной физической нагрузкой, людям, которым противопоказаны занятия спортом и физические нагрузки, заниматься данными видами не следует. В случае, когда лица, которым противопоказано участвовать в данном туре, скрывают своё состояние или не оповещают о нём организаторов тура, вся ответственность будет лежать на данных лицах, а организатор тура освобождается от неё.

1. Дети младше 7 лет не допускаются к зиплайну. Кроме того, не допускаются люди ростом короче 130 см и длиннее 200см.
2. Лица младше 18 лет допускаются с разрешением одного из родителей под его присмотром и ответственностью.
3. Присутствие на информационном тренинге по безопасности, проводимым нашими техническими специалистами, обязательно.
4. В зависимости от погодных условий наши сотрудники по безопасности оставляют за собой право ограничить или отменить мероприятия.
5. Лицам, имеющим длинные волосы, необходимо собрать их и не распускать до конца мероприятия.
6. Перед началом мероприятия участники должны сделать оценку состояния своего здоровья, предусмотреть возможные реакции организма, которые могут возникнуть во время мероприятия, проинформировать об этом сотрудников. В противном случае компания не несёт ответственности за возможные проблемы.
7. В дополнение к мобильному телефону, часам, кошельку и другим личным вещам, необходимо снять подвески, браслеты, кольца с камнями.
8. Запрещено принимать участие в состоянии алкогольного или наркотического опьянения. В случае обнаружения участия в таком состоянии, оно прекращается, а его стоимость не возвращается.
It is strictly forbidden to use activities while drunk or under the influence of drugs. If the existence of such a use is detected, the use of the relevant user is terminated and no refund will be made.
9. На тех частях тела, к которым прилегают ремень безопасности, не должно быть следов хирургического вмешательства, швов, открытых ран.
There should be no surgery, stitches, or open wounds on the surfaces that the harness to be worn on the body touches.
10. Участие лиц с ограниченными возможностями с физической и умственной точек зрения зависит от разрешения команды сотрудников по безопасности. Участие в мероприятии в данном случае невозможно без получения соответствующего разрешения. Участники обязаны проинформировать о своём состоянии.
The participation of physically or mentally disabled users in the activities are subject to the approval of our safety team. It is forbidden to participate in activities without this approval. Users are obliged to indicate their barriers.
11. В случае, если лицо нарушает правила использования и продолжает их нарушать несмотря на более, чем одно предупреждение наблюдающих сотрудников, его участие прекращается, а уплаченная стоимость не возвращается.
12. Во время мероприятия запрещено заходить в зоны, заблокированные забором, верёвками и другими специальными средствами, особенно осуществлять фотосъёмку и наблюдение за остальными участниками. Помимо этого, в зонах смотровых площадок запрещено приближаться к скалам, берегам рек и аналогичным местам, где имеется риск
13. Запрещено участие беременных лиц и лиц с вероятностью беременности. падения, на 3 (три) метра.
14. После того, как был пристёгнут ремень, запрещено курить сигареты и табачные вещества. Во время мероприятия запрещено пользоваться смартфоном.
15. В случае нарушения вышеупомянутых правил и положений вся ответственность за прямой или косвенный ущерб лежит на участнике.

Данное соглашение (15 СТАТЬЯ) по использованию подписывается лицом старше 18 лет.
Для лиц младше 18 лет: их имена необходимо прописать в данном документе. В поле «подпись» должна стоять подпись одного из родителей или попечителей.

TAZI CANYON Zipline Safety Rules and Participation Agreement

Since zipline is a sport with intense physical activity, they are not suitable for people who are determined to be unfavorable to do sports and exert physical effort. If people who are disabled to participate in this tour hide their status from the program's authorities or do not inform the authorities about this, all responsibility will belong to the user and the program operator will have no responsibility.

1. Children under the age of 7 cannot participate in Zipline. In addition, people shorter than 130 cm and taller than 200 cm cannot participate in the Zipline activity.
2. Minors under the age of 18 can use it with the permission, responsibility, and supervision of a parent or an adult.
3. It is mandatory to attend the safety training and information meeting of our technical team.
4. Depending on the weather conditions, our safety team may restrict or cancel the use.
5. Users with long hair should tie their hair and not open it until the end of the activity. The excess parts of the headscarves should not be drooping.
6. The user should inform the staff before use by foreseeing the availability of his health status and possible reactions that may occur in his body as a result of the activity. Otherwise, the company is not responsible for the problems that may occur.
7. In addition to personal items such as mobile phones, watches, and wallets; necklaces, bracelets, and rings with stones should also be removed.
8. It is strictly forbidden to use activities while drunk or under the influence of drugs. If the existence of such a use is detected, the use of the relevant user is terminated and no refund will be made.
9. There should be no surgery, stitches, or open wounds on the surfaces that the harness to be worn on the body touches.
10. The participation of physically or mentally disabled users in the activities are subject to the approval of our safety team. It is forbidden to participate in activities without this approval. Users are obliged to indicate their barriers.
11. If violations continue despite multiple warnings from the officials, the user's right to use can be questioned and the paid fee is not refunded.
12. It is forbidden to enter areas blocked by fences, ropes, and other means during the activity, especially taking photos and watching other users. In addition, it is forbidden to approach more than 3 (three) meters of cliffs, riverbanks, and similar places where there is a risk of falling in places visited as viewing areas.
13. Pregnant women or people who may be pregnant are prohibited from participating in the activities.
14. It is forbidden to smoke tobacco and tobacco products after wearing a harness and to use mobile phones during activities.
15. In case of violation of the above regulations, the direct and/or indirect damages of the users will be their responsibility.

This participation agreement (15 ARTICLES) will be signed by those over the age of 18. The names of those under the age of 18 will be on the list, and the signature part will be signed by their parent or related adult.